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ACTA NÚM. 161 
 
 
Rector 
Francisco Javier Lafuente Sancho 
 
Secretària general 
Esther Zapater Duque 
 
Equip de Govern 
Xavier Ramos Morilla 
Maite Carrassón López de Letona 
Rosa Maria Sebastián Pérez 
Isabel Galán Mañas 
Màrius Martínez Muñoz 
María Valdés Gázquez 
Assumpció Malgosa Morera 
 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Olga Serradell Pumareda 
Salvador Navarro Soto 
Susana Navas Navarro 
Margarita Freixas Alas 
Isidre Gibert González 
Marta Bertrán Tarrés 
Enric Marín Otto 
Juan Jesús Donaire Benito 
Ian Blanes García 
Olga Torres Hostench 
 
 
Directors de departament 
Cecili Garriga Escribano 
Maria Amalia Molinero Egea 
Maria Dolors Bernabeu Tamayo 
Antoni Iglesias Fonseca 
 
Directors d’institut 
Jordi Pàmies Rovira 
 
 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Eva Anduiza Perea 
Juan Antonio Baeza Labat 
Ester Fernández Gimeno 
Francesc Foguet Boreu 
Cristina Palet Ballús 
Pere Ysàs Solanes 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 1 de febrer 
de 2023, es reuneix, en sessió ordinària, el 
Consell de Govern de la Universitat 
Autònoma de Barcelona, sota la presidència 
del rector, Javier Lafuente Sancho. 
Assisteixen a la reunió els membres del 
Consell assenyalats al marge.  
 
 
S’han excusat d’assistir-hi Manel López 
Béjar, degà de la Facultat de Veterinària, en 
substitució del qual hi assisteix Anna Maria 
Andaluz, coordinadora del grau en 
Veterinària; Isabel Pont Castejón, directora 
de l’Institut de Ciència i Tecnologia 
Ambientals (ICTA), en substitució de la qual 
hi assisteix Jesús Giraldo, director de l’Institut 
de Neurociències; Laila Darwich Soliva, 
directora del Departament de Sanitat i 
d’Anatomia Animals; Jordi Bartolomé Filella, 
representant del professorat claustral (sector 
A); Elena Druguet Tantiñà, personal 
acadèmic, i Èlia Soriano Costa, representant 
del PAS. No hi assisteixen Judith Panadés 
Martí, degana de la Facultat d’Economia i 
Empresa; Andrés Chamarro Lúsar, degà de 
la Facultat de Psicologia; Isabel Pellicer 
Cardona, representant del professorat 
claustral (sector B); Eloi Guerrero Menéndez, 
estudiant de doctorat, ni Queralt Giralt 
Planas, Salma Halhoul el Harrak, Gina Picart 
Royo, Bernat Sánchez Yvern, Ariadna Molló 
Henao i Núria Simó Bosch, representants de 
l’alumnat (sector C). Hi assisteixen amb veu i 
sense vot Pedro de Alcántara-Garcia 
Briones, cap del Gabinet Jurídic, i Isabel 
García Pérez, cap de l’Oficina de Coordinació 
Institucional. Hi assisteix com a convidat 
David Sánchez Solbes, president del Comitè 
d’Empresa PAS. 
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Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Xavier Verge Mestre 
Carlos Martínez Lizama 
 
  
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Juan Montesinos Andrade 
Ernesto Castaños 
 
Representants del Consell Social 
Tania Nadal Vicens 
Montserrat López Merlos 

 
 
 
Ordre del dia 
 
Punt 1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
Punt 2. Informe del rector 
Punt 3. Afers de personal acadèmic i de personal investigador: 

3.1. Modificació del Model i criteris de priorització de les places de professorat 
permanent 
3.2. Actualització del Model de dedicació acadèmica partint de les interpretacions i 
els acords de la Comissió de Personal Acadèmic 

Punt 4. Afers economicopressupostaris 
4.1. Modificació del Model de distribució del pressupost de funcionament de centres i 
departaments 

Punt 5. Afers acadèmics 
5.1. Extinció de títols de màster universitari 

Punt 6. Propostes de normatives 
6.1. Modificació de la Normativa acadèmica de la UAB 

Punt 7. Estructures bàsiques i serveis de la UAB 
7.1. Modificació del Reglament de l’Escola de Doctorat 

Punt 8. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
Punt 9. Assumptes de tràmit 

9.1. Modificació del Pressupost UAB 2023: esmena d’errors 
9.2. Aprovació dels complements retributius addicionals de recerca i de transferència 
per al personal docent i investigador funcionari. 1a convocatòria AAI 2022 AQU 
Catalunya 
9.3. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del 
personal investigador permanent. Avaluació AQU Catalunya 2021 
9.4. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del 
personal docent i investigador contractat. Avaluació AQU 1a convocatòria AAI 
Contractat 2022, per estimació de recurs 

Punt 10. Torn obert de paraules 
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Desenvolupament de la sessió 
 
La secretària general obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de 
Govern, informa de les incidències de l’assistència dels membres de l’òrgan i dona la 
benvinguda com a nou membre a Carlos Martínez Lizama, professor del sector B; a Manel 
López Béjar, degà de la Facultat de Veterinària, i a Montserrat López Merlos, representant 
del Consell Social.  
 
Seguidament, informa de les baixes com a membres del Consell de Govern de Maite Martín 
Ibáñez, anterior degana de la Facultat de Veterinària, i a Mariona Serra Pagès, 
representant del Consell Social. 
  
 
Punt 1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
El Consell de Govern aprova, per assentiment, l’acta de la sessió del Consell de 
Govern de la UAB de 27 d’octubre de 2022.  
 
 
Punt 2. Informe del rector 
 
El rector informa que hi ha acord per aprovar els pressupostos de la Generalitat pel 2023, 
cosa que tindrà algunes repercussions importants per als pressupostos de la UAB. En 
aquest sentit, explica que es destinaran 50 milions d’euros al sistema universitari per 
contribuir a finançar els costos energètics de les universitats. També assenyala que 
s’augmentarà en 15 milions d’euros el PIU de 2023 respecte del 2022 per al sistema 
universitari català fins a arribar a 51 milions d’euros. A més, indica que a la UAB li 
corresponen 4,5 milions d’euros, d’un total de 26 milions d’euros per a tot el sistema 
universitari, per increments derivats de modificació del topall de la Seguretat Social, trams, 
triennis, costos de capítol II, inflació, etc. Així mateix, indica que hi haurà 10 milions d’euros 
del pla de xoc per la reconversió de places d’associat per professorat lector durant 3 anys. 
  
Seguidament, el rector informa que el passat 23 de gener es van lliurar les medalles d’Or 
al mèrit científic i que es va guardonar Teresa San Roman, catedràtica d’Antropologia 
Social. També exposa que el 25 de gener es van lliurar la placa i les medalles Narcís 
Monturiol, que es van atorgar a Raquel Piqué, catedràtica de Prehistòria; a Salvador 
Ventura, catedràtic de Bioquímica i Biologia Molecular, i a a la Fundació Vall Hebron Institut 
de Recerca, entre altres. 
 
El rector també exposa que el proppassat 20 de gener va visitar el campus el conseller de 
Recerca i Universitats, Joaquim Nadal, per reunir-se amb l’Equip de Govern i amb els 
degans i el director d’escola. Afegeix que durant la visita es va posar de manifest la 
necessitat d’inversions i d’augment del finançament a la Universitat. El rector també 
assenyala que va plantejar les despeses de la UAB en matèria de ciutat i com abordar els 
costos anuals, que també es va concretar la necessitat de mantenir una reunió, que tindrà 
lloc el dia 13 de febrer, amb tots els rectors, en la qual es debatrà sobre les PAP i es 
demanarà també que es tracti del tema de les PAU. 
 
En relació amb el marc jurídic i normatiu i concretament amb les Normes per a la 
convivència, el rector informa que durant aquest mes de febrer se sotmetrà a consulta 
pública a tota la comunitat universitària una proposta de text. Afegeix que, en paral·lel, es 
van programant reunions amb els diferents representants de PAS, PDI i alumnat per rebre 
el màxim de comentaris possibles per aconseguir elaborar una norma amb el màxim 
consens. Respecte dels tràmits d’aprovació de la Llei orgànica del sistema universitari 
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(LOSU), el rector transmet que es preveu que sigui finalment aprovada pel Senat a finals 
del mes de febrer i que l’aprovi definitivament el Congrés al mes de març. 
 
Així mateix, explica que el 19 de gener va tenir lloc la reunió de l’Assemblea General a la 
UC3M, en la qual es va posar de manifest la fortalesa del grau en Filosofia, Polítiques i 
Economia, el títol conjunt entre les quatre universitats que formem part de l’aliança. Pel que 
fa als altres dos graus (Ciències, i Ciència, Tecnologia i Humanitats, sense la UPF), 
assenyala que es va acordar impulsar accions de promoció per millorar les dades de 
matrícula i que es va arribar al compromís de promoure aquests dos títols per augmentar-
ne la matrícula perquè l’alumnat està content de cursar-los i cal mantenir-los. En relació 
amb aliances institucionals, el rector assenyala que en breu es formalitzarà la Barcelona 
Knowledge Alliance (BKA), la qual cosa permetrà definir una estratègia conjunta de 
captació de talent internacional. En aquest sentit, especifica que es vol aprofitar el bon 
posicionament als rànquings de les quatre universitats de Barcelona per crear una marca 
conjunta que els doni visibilitat internacional. 
 
En relació amb el reconeixement de grups de recerca reconeguts per la Generalitat, el 
rector explica que la convocatòria actual ha reduït el nombre de grup consolidats, de 
manera que s’ha passat dels 220 grups reconeguts el 2017, a 177 el 2022, 92 dels quals 
estan finançats per un import de 4,4 milions d’euros. Indica que les universitats han rebut 
un 55% del finançament. També assenyala que la UAB és la segona universitat, darrere 
de la UB, en nombre de grups de recerca consolidats i en diners finançats. En aquest sentit, 
especifica que la UAB i la UPF han rebut aproximadament 2.200 euros per investigador, 
mentre que la UB i la URV han rebut uns 2.000 euros per investigador. El rector assegura 
que se seguirà treballant amb la Conselleria de Recerca i Universitats per aconseguir 
incrementar el finançament basal dels diferents grups de recerca de la Universitat. 
Resumeix que, tot i les bones dades, hi ha molt camí per seguir millorant. 
 
En relació amb el finançament universitari, comenta el comunicat de l’ACUP emès la 
setmana passada en el qual es posa de manifest el posicionament de les universitats 
públiques i la petició relativa a la necessitat de tenir pressupostos. Expressa que el país no 
es podia permetre avançar amb pressupostos prorrogats. Finalment, el rector reitera que 
avui s’ha anunciat que sí que hi haurà pressupostos per a 2023. Per tant, assegura que 
tenim la garantia del Departament que ens arribaren les quantitats indicades anteriorment 
i que podrem atendre les despeses dels diferents apartats. En relació amb les despeses 
ciutat, el rector explica que té previst fer dues reunions per continuar parlant-ne amb el 
Govern. 
  
D’altra banda, explica que no ha arribat a la gerència la convocatòria oficial de la vaga del 
professorat associat. Tanmateix, matisa que hi ha alguns correus de sindicats d’adhesió, 
però no sembla que sigui cap convocatòria oficial. 
  
Així mateix, el rector informa que abans de Nadal es va començar a parlar de la necessitat 
d’incrementar les places de medicina. Explica que l’oferta publica a Espanya és de 5.831 
places públiques i 1.614 a les universitats privades, i que a Catalunya n’hi ha 1.194, de les 
quals 350 corresponen a la UAB. En aquest sentit, exposa que els ministeris de Sanitat i 
d’Universitats volen incrementar l’oferta en 1.000 places i que per fer efectiu aquest 
increment han preparat una partida pressupostària de 54 milions d’euros. El rector afegeix 
que el pla pretén finançar amb 39 milions d’euros les necessitats d’inversió per adequar les 
infraestructures i preveu 15.000 euros anuals per cada plaça addicional per despeses de 
formació (personal i fungible) i 42.000 euros per estudiant, només 1 vegada. També 
assenyala que les diferents universitats catalanes varen plantejar la possibilitat 
d’incrementar com a màxim en un 10 % l’oferta actual. Puntualitza que a la UAB es valora 
amb el Deganat de la Facultat de Medicina i les unitats docents hospitalàries si la 
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Universitat està en disposició d’incrementar les 35 places que equivalen al 10 % mantenint 
els criteris de qualitat de la docència. El rector assegura que si la UAB no té la total garantia 
de qualitat, tot i tenir el finançament, no incrementarà l’oferta de places del grau en 
Medicina. Per això, indica que es treballa amb el Deganat perquè la proposta és 
incrementar l’oferta de places aquest 2023-2024 i la UAB ha d’informar d’aquí a pocs dies 
de quantes places pot assumir, sempre amb la màxima qualitat dels estudis. 
 
En relació amb la participació de la UAB en el mercat del peix, el rector exposa que el 12 
de gener es va signar el protocol de col·laboració, que no implica cap inversió ni compromís 
per part de la UAB. Considera que la signatura d’aquest protocol posiciona la UAB a 
Barcelona i exposa que la UAB va considerar que calia ser-hi per no perdre cap possible 
ajut o oportunitat d’ajuts o subvencions que puguin arribar tant del Govern de la Generalitat 
com de l’Estat. 
 
Respecte al finançament, l’estabilització i la reducció de la temporalitat del PDI, el rector 
assenyala que la UAB tenia un 60 % de professorat en situació de temporalitat. En aquest 
sentit, destaca que ara que ja se sap que hi ha pressupostos el plantejament serà possible 
i es podrà tirar endavant el pla de treure 120 places. 
  
En relació amb el PAS, el rector assegura que es vol millorar la qualitat de la situació 
d’aquest col·lectiu per poder atendre les necessitats de la Universitat. En aquest sentit, 
considera que el PDI hauria de poder dedicar el seu temps a la seva tasca i no a altres 
feines de tipus més administratiu, motiu pel qual es comença a treballar en un pla 
d’enfortiment per al PAS. 
  
Així mateix, explica la mesura del Govern de l’Estat anomenada Mecanisme d’Equitat 
Intergeneracional (MEI), segons la qual, amb efectes l’1 de gener de 2023 i en aplicació a 
la nòmina de febrer amb efectes retroactius, els treballadors sota el règim de la Seguretat 
Social tindran una nova contingència del 0,1 % a càrrec seu i 0,5 % a càrrec de l’empresa. 
 
Respecte de les proves d’accés a la universitat, el rector explica que diverses universitats 
catalanes i de la resta de l’Estat espanyol, entre les quals hi ha la UAB, consideren que la 
universitat com a institució no té el paper que li correspon en el procés de disseny del que 
s’anomena nova selectivitat. En aquest sentit, el rector exposa que amb la CRUE es va 
plantejar una nova estratègia amb un apte o no apte per definir qui té les capacitat d’accedir 
al sistema universitari, i que aquest plantejament no li sembla malament. Puntualitza que  
tant el comissionat del rector per a l’Ensenyament de Secundària i Accés com el rector de 
la UAB fan totes les gestions i actuacions pertinents per dinamitzar la participació que 
legalment  pertoca a la Universitat en aquest procés. 
 
La secretària general obre un primer torn de paraules, en què es parla de la possibilitat de 
fer bestretes a aquells grups de recerca reconeguts com a SGR fins que els arribi el 
finançament de la Generalitat. El rector exposa que sempre es dona aquest suport i que la 
voluntat és d’analitzar, cas per cas, quan hi hagi una necessitat d’aquest tipus. Així mateix, 
es demana una comunicació més propera entre els degans i el director d’escola amb el 
rector i l’Equip de Govern en temes organitzatius i que afecten el funcionament de les 
facultats i escoles. El rector respon que els canvis que s’han produït als SID i al suport de 
docència s’havien de portar a terme i el gerent hi afegeix que després d’aprovar les UISAD 
es va seguir treballant amb les gestions acadèmiques i econòmiques. El gerent indica 
també que es van negociar amb els sindicats les qüestions que calia legalment i que 
paral·lelament es volia compartir amb els administradors de centres per analitzar què 
passa. També exposa que es treballa per millorar el model de relació entre l’àmbit central 
i els centres. D’altra banda, es demana més informació sobre les proves d’accés a la 
universitat. També es demana informació sobre la convocatòria de places de lector. Així 
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mateix, es pregunta quin és el repte que l’Equip de Govern té en matèria de finançament 
universitari. El rector considera que s’ha de rejovenir la plantilla del PDI i que també s’ha 
d’especialitzar la plantilla de PAS. Per això, el rector expressa que es vol millorar el model 
de finançament de la Universitat a través d’un contracte programa i també portar a terme 
un pla de xoc per millorar la plantilla del PAS augmentant-ne la composició i promocionant 
perfils més especialitzats. A més, es planteja la revisió del criteri pel qual en el passat 
Claustre es va autoritzar la intervenció de persones que no formen part de l’òrgan, ja que 
tothom té mecanismes per fer valer la seva veu i aquesta postura de la mesa pot suposar 
un antecedent. A més, es valora com a desmesurada la intervenció en qüestió. La 
secretària general aclareix que la mesa va decidir autoritzar la intervenció a l’empara del 
que estableix l’article 18.4 del Reglament del Senat. El senyor Marin, membre de la mesa, 
informa que el Claustre és una assemblea representativa, amb la qual cosa si algú hi vol 
intervenir es perquè la seva intervenció no pot ser canalitzada a través dels seus 
representants. També afegeix que la intervenció que es va produir serveix a la mesa per 
anar fixant criteri interpretatiu davant la normativa aplicable per anar acotant quan es deixa 
intervenir persones que no són membres de l’òrgan.  
  
La secretària general obre un segon torn de paraules, en què diferents membres del 
Consell de Govern tornen a donar suport al rector davant la intervenció al Claustre per part 
d’una persona que no n’era membre. També es considera que és una mostra de 
transparència de la institució i s’agraeixen les explicacions donades per la secretària 
general i el senyor Marín sobre els criteris que van permetre la intervenció al claustre. 
D’altra banda, el col·legi de degans i directors d’escola demanen més informació a l’Equip 
de Govern sobre l’organització dels serveis que afecten les escoles. També es pregunta si 
l’Equip de Govern té com a repte per a 2023 abordar els problemes de salut mental que es 
posen de manifest per part de la comunitat universitària. El rector respon que és un dels 
reptes que es van posar de manifest al darrer claustre. La secretària general informa que 
l’Equip de Govern hi treballa i especifica que en una primera fase s’han detectat les 
necessitats que plantegen tots els col·lectius i que en una segona fase s’estudia com donar 
resposta a aquestes necessitats. Destaca que les institucions públiques no hi han destinat 
recursos, per la qual cosa fins ara s’han emprès les accions més urgents i es volen activar 
circuits tenint en compte el servei de la Facultat de Psicologia de la UAB. D’altra banda, 
s’agraeix l’oferiment del gerent de reunir-se amb les administracions de centre. Els degans 
i el director d’escola demanen participar en el debat previ a la determinació de les funcions 
que han d’assumir els òrgans de gestió. El rector manifesta la seva disposició a parlar i de 
buscar espais de comunicació. S’agraeixen els aclariments sobre l’estat de la modificació 
de les proves d’accés a la universitat i sobre la defensa feta sobre el finançament 
universitari. La degana de la Facultat de Dret exposa que el passat 23 de gener M. Carmen 
Gete-Alonso, catedràtica emèrita del Departament de Dret Privat, va rebre la medalla 
d’honor per serveis excepcionals a la justícia. També es demana si està disponible l’estudi 
comparatiu sobre el finançament universitari. El rector respon que aquest estudi va ser 
encarregat per l’ACUP i estarà disponible al seu web institucional. 
   
 
Punt 3. Afers de personal acadèmic i de personal investigador 
 
3.1. Modificació del Model i criteris de priorització de les places de professorat permanent 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que informa 
de l’acord del Consell de Govern de data 15 de març de 2022 pel qual s’aprova la 
modificació del model i criteris de priorització de les places de professorat permanent pel 
que fa a la incorporació del professorat titular d’universitat i agregat procedent del programa 
Ramón y Cajal i sobre la modificació del qual el 19 de gener de 2023 la Comissió de 
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Personal Acadèmic va informar favorablement. Així mateix, la vicerectora explica les 
qüestions tècniques de la modificació recollides a l’annex núm. 1. 
  
Tot seguit, la secretària general obre un torn de paraules, en què es debat la possible falta 
d’equivalència entre els titulars d’universitats i el professorat agregat, cosa que pot generar 
un perjudici cap al professorat de fora del sistema universitari català que vulgui optar a una 
plaça. La vicerectora considera que el professorat titular hi pot concursar sense problemes 
i puntualitza que no és el mateix l’acreditació de recerca que l’acreditació de professorat 
contractat doctor.  
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
  
PRIMER.- Aprovar del document “Model i criteris de priorització de les places de 
professorat permanent”, de conformitat amb l’annex adjunt núm. 1. 
 
SEGON.- Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva 
aprovació per part del Consell de Govern, i ordenar la seva publicació al Butlletí 
Oficial de la UAB. 
 
TERCER.- Comunicar el present acord a la vicerectora de Personal Acadèmic, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
3.2. Actualització del Model de dedicació acadèmica partint de les interpretacions i els 
acords de la Comissió de Personal Acadèmic 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que informa 
que l’article 14 del Model de dedicació acadèmica (redacció donada per acord del Consell 
de Govern de 28 d’abril de 2022) ha permès que la Comissió de Personal Acadèmic hagi 
resol i interpretat les qüestions que al llarg del temps han anat apareixent. No obstant això, 
la vicerectora transmet que es considera convenient normativitzar aquestes decisions a 
l’empara de la legislació universitària. Per aquesta raó, exposa que el passat 19 de gener 
de 2023 la Comissió de Personal Acadèmic va informar favorablement sobre la 
incorporació al Model de dedicació acadèmica de les interpretacions i els acords aprovats 
per l’òrgan esmentat des de la promulgació del Model, en els termes de l’annex núm. 2. 
Seguidament, la vicerectora fa un repàs dels diferents aspectes tècnics que s’hi incorporen.  
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:   
 
PRIMER. Aprovar la incorporació al Model de dedicació acadèmica de les 
interpretacions aprovades a CPA anteriors i acords, de conformitat amb l’annex 
adjunt núm. 2. 
 
SEGON. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva aprovació 
per part del Consell de Govern, i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la 
UAB. 
 
TERCER. Comunicar el present acord a la vicerectora de Personal Acadèmic, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
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Punt 4. Afers economicopressupostaris 
 
4.1. Modificació del Model de distribució del pressupost de funcionament de centres i 
departaments 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Economia, que proposa la modificació 
del Model de distribució del pressupost de funcionament de centres i departaments. El 
vicerector explica que aquesta normativa va ser aprovada pel Consell de Govern el 10 de 
juliol de 2018 i modificada els dies 30 d’octubre de 2019 i 7 de juliol de 2022. Així mateix, 
afegeix que el proppassat 25 de gener de 2023 la Comissió d’Economia i d’Organització va 
informar favorablement sobre la proposta de modificació del model esmentat. El vicerector 
explica que el model estableix un 5 % del pressupost per a incentius, que es basen en dos 
indicadors: nombre de graus i excel·lència. També transmet que es va convenir aprovar el 
model per a 2022 i que es va acordar que un dels dos indicadors (o sigui, la meitat dels 
incentius, el 2,5% del pressupost-) no s’aplicaria el 2022. En aquest sentit, exposa que ara 
es sol·licita ampliar la moratòria a 2023. 
  
La secretària general obre un torn de paraules, en què es valora que el model, tot i ser 
raonable, perjudica facultats amb gran capacitat d’atraure alumnes, com la d’Economia. El 
vicerector respon que es tracta d’un model de sistema zero, de manera que allò que 
beneficia una part perjudica una altra. El vicerector afegeix que hi havia molts centres que 
s’havien de tenir en compte amb realitats molt diferents i que va ser un model molt treballat 
i amb un procediment molt participatiu. També es posa de manifest que el model es basa 
en les enquestes dels alumnes que a vegades costa que responguin.  
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Aprovar la modificació del Model de distribució del pressupost de 
funcionament a centres i departaments, segons document que s’annexa núm. 3. 
 
SEGON. Comunicar l’acord al gerent i a la vicegerenta d’Economia per tal que portin 
a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
 
 
Punt 5. Afers acadèmics 
 
5.1. Extinció de títols de màster universitari 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació, que explica 
les propostes de supressió de títols de màster universitari que han estat presentades pels 
centres corresponents, sobre les quals es va informar favorablement a la sessió de la 
Comissió d’Afers Acadèmics de 24 de gener de 2023. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent: 
 
PRIMER. Aprovar l’extinció dels títols de màster universitari següents: 
 
- Medicina Transfusional i Teràpies Cel·lulars Avançades 
 
- Rehabilitació Psicològica i Estimulació Cognitiva 
 
SEGON. Elevar l’aprovació de la supressió dels títols de màster universitari al 
Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
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TERCER.- Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment dels acords primer i segon. 
 
QUART.- Comunicar aquests acords a la vicegerenta d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
Punt 6 
Punt 6. Propostes de normatives 
 
6.1. Modificació de la Normativa acadèmica de la UAB 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, que 
presenta la proposat de modificació de la Normativa acadèmica de la UAB. La vicerectora 
exposa que al llarg del curs van sortint temes que aconsellen la modificació de la Normativa 
acadèmica i es vol proposar una data concreta anual per elaborar totes les normatives 
acadèmiques a la vegada. En aquest sentit, matisa que en aquest cas s’ha optat per 
presentar aquesta modificació puntual, atès que es requereix modificar la normativa perquè 
pugui produir efectes per al curs vinent. Concreta que cal actualitzar alguns preceptes del 
títol IV i l’annex XV de la normativa relatius al reconeixement de crèdits per la participació 
en les activitats universitàries culturals, esportives, solidàries, de cooperació i de 
representació estudiantil, per tal d’incloure-hi nous tipus d’activitats i revisar el procediment 
de proposta i aprovació dels reconeixements. Per acabar, la vicerectora afegeix que 
aquesta proposta va rebre l’informe favorable a la sessió de la Comissió d’Afers Acadèmics 
de 24 de gener de 2023. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
  
PRIMER. Aprovar la modificació de la de normativa acadèmica de la UAB, en els 
termes que s’annexen núm. 4. 
 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment de l’acord PRIMER. 
 
Punt 7 
Punt 7. Estructures bàsiques i serveis de la UAB 
 
7.1. Modificació del Reglament de l’Escola de Doctorat 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que explica la proposta 
promoguda pel Comitè de Direcció de l’Escola de Doctorat sobre la ratificació de la 
modificació del Reglament de règim intern de l’Escola de Doctorat de la UAB. La vicerectora 
indica que el 29 de novembre de 2022 el Comitè de Direcció de l’Escola de Doctorat va 
modificar el Reglament de règim intern de l’Escola de Doctorat per tal d’afegir-hi un 
representant més de la Junta Permanent del Comitè de Direcció en l’àmbit de Ciències 
Socials i Jurídiques (article 12) i incloure a les funcions de la directora de l’Escola de 
Doctorat la d’actuar com a fedatària del centre (article 20). 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER.- Ratificar la modificació del Reglament de règim intern de l’Escola de 
Doctorat de la UAB, en els termes que s’annexen núm. 5. 
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SEGON.- Encarregar a la vicerectora de Recerca l'execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca i a l’Escola de 
Doctorat, per tal que portin a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
Punt 8. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
 
No es presenta cap proposta.  
 
 
Punt 9. Assumptes de tràmit 
 
9.1. Modificació del Pressupost de la UAB per a 2023: esmena d’errors 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Economia, que informa que el 
pressupost de la UAB per a l’exercici de 2023 va ser aprovat per acords del Consell de 
Govern de 14 de desembre de 2022 i del Plenari del Consell Social de 21 de desembre de 
2022. No obstant això, matisa que es va detectar un petit error a l’article 18.2 sobre la 
definició dels llindars fins als quals correspon la contractació menor, la qual s’esmena en 
els termes de l’annex núm. 6 i amb l’informe favorable de la Comissió d’Economia i 
d’Organització. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
 
 
PRIMER. Aprovar la modificació del pressupost de la UAB corresponent a l’exercici 
2023 en els termes de l’annex núm. 6. 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social perquè exerceixi les seves 
competències. 
 
TERCER. Encarregar al gerent l’execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
QUART. Comunicar els presents acords a la vicegerenta d’Economia per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
9.2. Aprovació dels complements retributius addicionals de recerca i de transferència per 
al personal docent i investigador funcionari. 1a convocatòria AAI 2022 AQU Catalunya 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que informa 
que, un cop certificada l’avaluació per l’Agència per a la Qualitat del Sistema Universitari 
de Catalunya, cal traslladar-la al Consell de Govern per tal que pugui formular la proposta 
d’assignació al Consell Social, d’acord amb la Resolució REU/3818/2021, de 23 de 
desembre, per la qual es dona publicitat al procediment i als terminis de presentació de les 
sol·licituds d’avaluació de l’activitat investigadora del personal docent i investigador 
funcionari i contractat, per a períodes que hagin finalitzat com a màxim el 31 de desembre 
de 2021, vistes les certificacions emeses per l’AQU Catalunya referents als complements 
retributius autonòmics per mèrits de recerca del professorat funcionari de la UAB, i tenint 
en compte el Decret 405/2006, de 24 d’octubre, pel qual s’estableixen les retribucions 
addicionals del personal docent i investigador funcionari i contractat de les universitats 
públiques de Catalunya. 
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Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:   
  
PRIMER. Donar-se per assabentat de la proposta de l’Agència per a la Qualitat del 
Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius addicionals per mèrits 
de recerca del professorat funcionari de la UAB que ha obtingut l’avaluació positiva, 
i donar-la per bona, en els termes de l’annex núm. 7. 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social perquè l’aprovi, si escau. 
 
TERCER.- Comunicar el present acord a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que 
portin a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
 
QUART.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic executi aquests acords i 
en faci el seguiment. 
 
 
9.3. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del personal 
investigador permanent. Avaluació AQU Catalunya 2021 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que informa 
de la proposta d’aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca 
del personal investigador permanent (Avaluació AQU Catalunya 2021) per a períodes que 
hagin finalitzat com a màxim el 31 de desembre de 2021 i d’acord amb les certificacions 
emeses per AQU Catalunya referents als complements retributius autonòmics per mèrits 
de recerca del personal investigador permanent de la UAB. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
  
PRIMER. Donar-se per assabentat de la proposta de l’Agència per a la Qualitat del 
Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius autonòmics per mèrits 
de recerca del professorat investigador permanent de la UAB que ha obtingut 
l’avaluació positiva, i donar-la per bona, en els termes de l’annex núm. 8. 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
 
TERCER.- Comunicar el present acord a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
 
QUART.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
9.4. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del personal 
docent i investigador contractat. Avaluació AQU 1a convocatòria AAI contractat 2022, per 
estimació de recurs 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Personal Acadèmic, que informa 
de la proposta d’aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca 
del personal docent i investigador contractat (avaluació AQU 1a convocatòria AAI 
contractat 2022, per estimació de recurs) per a períodes que hagin finalitzat com a màxim 
el 31 de desembre de 2021 i d’acord amb les certificacions emeses per AQU Catalunya 
referents als complements retributius autonòmics per mèrits de recerca del personal 
investigador permanent de la UAB. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda el següent:  
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PRIMER. Donar-se per assabentat de la proposta de l’Agència per a la Qualitat del 
Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius autonòmics per mèrits 
de recerca del professorat contractat de la UAB que ha obtingut l’avaluació positiva, 
i donar-la per bona, en els termes de l’annex núm. 9. 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social perquè l’aprovi, si escau. 
 
TERCER.- Comunicar el present acord a l’Àrea de Gestió de Persones, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-lo efectiu. 
 
QUART.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic que executi aquests 
acords i en faci el seguiment. 
 
 
Punt 10. Torn obert de paraules 
 
La secretària general dona la paraula al gerent, que informa que hi ha hagut una incidència 
en l’execució d’unes obres que es duen a terme al campus, en què una excavadora ha 
tallat un cable d’alta tensió a conseqüència d’una ventada, la qual cosa afecta la zona nord 
del campus. El gerent explica que això ha provocat un tall elèctric als centres situats a la 
vora de les obres i espera que a mig dia estigui restablerta l’electricitat.  
 
La degana de la Facultat de Lletres agraeix les explicacions del vicerector sobre el Model 
de distribució del pressupost de funcionament de centres i departaments i la manera de 
calcular el coeficient d’especificitat, però considera que és un acord que ha de revisar-se 
cada quatre anys i demana que quan toqui revisar-lo sigui novament objecte de debat. 
També agraeix al rector la disponibilitat de reunir-se amb el col·legi de degans i directors 
d’escola i proposa que sigui a través de reunions curtes de treball mensuals. El rector 
respon que ja hi ha reunions planificades amb els degans i els directors d’escola, però 
assegura que mirarà de fer-les més sovint. 
  
La degana de la Facultat de Ciències Polítiques i Sociologia demana evitar el treball per 
duplicat en matèria de qualitat de l’activitat docent dels centres (informes d’avaluació) i 
expressa que s’ha d’intentar dedicar menys temps a tasques burocràtiques. També 
pregunta per què la direcció, com a investigadors principals, de projectes de recerca 
col·laboratius no tenen el reconeixement que tenen altres activitats docents o de gestió i 
assegura que això fa que costi trobar gent que vulgui assumir el lideratge de projectes de 
recerca col·laboratius.  
 
La vicerectora de Qualitat transmet que es treballa en les enquestes. Considera que el 
professorat ha d’assumir protagonisme per tal que l’alumnat hi respongui, i afegeix que es 
treballa en noves mesures per millorar el retorn de les enquestes. Respecte de l’informe de 
seguiment de l’activitat dels centres, la vicerectora indica que l’AQU no revisa si s’elaboren 
els informes i considera correcte el fet d’integrar-ne el seguiment.  
 
La vicerectora de Recerca exposa que és molt diferent el tipus de feina que ha de portar a 
terme un investigador quan assumeix el rol d’investigador principal i quan no ho fa. Explica 
que es valora aquesta funció de lideratge i recorda que l’Oficina de Projectes Internacionals 
dona suport als investigadors tant abans com després de l’adjudicació d’un projecte 
competitiu. El rector considera que el suport a l’estratègia i l’activitat de recerca és molt 
importat per a l’Equip de Govern. Afegeix que la coordinació d’un projecte internacional 
suposa molta feina i el reconeixement intern és el mateix. També exposa que es treballarà 
en els pròxims mesos en un pla nou.   
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Per acabar la reunió, el rector informa que avui s’ha proclamat com a única candidata a 
rectora de la UPF Laia Nadal. 
  
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 12.23 h es dona per acabada la sessió, 
de la qual, com a secretària general, estenc aquesta acta. 
 
 
 
La secretària general        Vist i plau 

El rector 
 
 


